
Söderbärke hembygdsförenings styrelsemöten den 15 september och 5 oktober. 
Sammandrag. 
 
Styrelsemötet den 15 september hölls i hembygdsgårdens sal på övervåningen.  
Närvarande: Ordförande Lennart Stålberg, Evert Erlandsson, Jan Norlén, Roger Hemming, 
Mildred Eggen, Karin Johansson, Göran Bäcklund, Anna Falkengren samt valberedningen. 
Gäster var Jan Engström och Ulla Lestander. 
Vid styrelsemötet beslutades att adjungera Jan Engström till kommande möten.  
Jan kommer att tillsammans med Ulla Lestander och Mildred Eggen hjälpa föreningen att 
bygga upp dokumenten i arkivet efter ett arkivsystem. Styrelsen ser fram emot att arbetet 
kommer igång. Med anledning av coronapandemin kommer det dock att dra ut lite på tiden. 
 
 
Styrelsens sammanträdde den 5 oktober hölls i hembygdsgårdens sal på övervåningen och 
det här mötet var det sista för hösten. 
Närvarande: Ordförande Lennart Stålberg, Evert Erlandsson, Jan Norlén, Mildred Eggen, 
Göran Bäcklund, Karin Johansson, Jan Engström och Anna Falkengren. 
 
Dagens möte fokuserade huvudsakligen på rapporter från sommaren och kontroll av öppna 
frågor sedan tidigare. De flesta aktiviteter har med anledning av coronapandemin legat nere 
men styrelsen har som vanligt haft arbetsdagar varje måndag förmiddag under hela 
sommaren. 
 
Styrelsen gick således igenom ärenden och beslut sedan tidigare samt fick 
återrapporteringar kring sommarens arbeten och aktiviteter. 
 
Beslut som tog under mötet var: 
Att föremålsregistret ska fyllas på allteftersom föreningen får gåvor och att inkomna gåvor 
som tas emot ska rapporteras under den stående rubriken ”rapporter”. 
Att återuppta fortbildningskursen ”Säker och trygg förening” som påbörjades innan 
coronapandemin. 
Att aktualisera ”Attgöra-listan” till nästa möte i januari. 
Att nästa möte blir den 11 januari 2021. 
 
 
Nedtecknat av  
Anna Falkengren 


